
Skatteudvalget

Til: Justitsministeren

Dato: 4. april 2014

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SAU alm. del

Spørgsmål 420
Kan ministeren i lyset af mailudvekslingen mellem en embedsmand fra Skat-
teministeriet, en embedsmand fra Beskæftigelsesministeriet og andre ministe-
rielle embedsmænd, herunder medarbejdere i Justitsministeriet, under emne-
linjen "HASTER – Bestilling – Optjeningsprincip for børnefamilieydelse – EU-
retlig vurdering" fra den 4. til den 5. november 2010, redegøre for, om Justits-
ministeriets jurister var med inde over den EU-retlige vurdering, som sendes
fra Beskæftigelsesministeriet til Skatteministeriet den 5. november 2010?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra ikkemedlem af udvalget (MFU) Simon
Emil Ammitzbøll (LA).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Simon.Ammitzboll@ft.dk og til
udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Mads Rørvig
formand
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